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Dear POC Members,
 
I hope you’ve been enjoying these summer months—whether that means sunny afternoons
with friends, quiet moments in nature, or simply giving yourself permission to slow down. I
hope you’ve had a chance to rest, recharge, and gather inspiration.
 
While it’s wonderful to soak up these long, warm days, September is just around the corner.
As the season shifts, so does our energy—we return to full schedules, renewed projects, and
exciting opportunities. For POC, that means we’re gearing up for one of our most anticipated
events of the year: our 2025 POC Virtual Conference on October 23rd.
 
I am absolutely thrilled about the lineup of speakers we have confirmed. Each one brings a
unique perspective, practical strategies, and the kind of inspiration that stays with you long
after the session ends. This conference will have something for organizers at all levels of their
business. You’ll find sessions that will challenge your thinking, sharpen your skills, and fuel
your passion for the work we do.
 
Our conference is also a wonderful opportunity to connect—both with familiar faces and with
members you haven’t met yet. Even though we’ll be gathering virtually, the sense of
community, collaboration, and encouragement is something I look forward to every year.
 
As we enjoy these final weeks of summer, I encourage you to take a moment to explore our
updated conference agenda and secure your spot before the early bird deadline on August
25th. It’s shaping up to be an incredible day of learning, connection, and inspiration—and I
can’t wait to share it with you.
 

https://www.youtube.com/watch?v=F1r6zLZbYRc
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Wishing you sunshine, rest, and excitement for the season ahead.
 
With gratitude and excitement,

Noreen Music
President, Professional Organizers in Canada
Want to chat? Book a 1-2-1 in my calendar here.

Board of Directors - Q3 Board Meeting Update

Your Board of Directors met virtually on July 25, 2025 for our Q3 board meeting. We reviewed
key updates on:

Ongoing improvements to our tech stack to streamline member services
Finalizing details for the 2025 POC Virtual Conference
Launching our new TPO exam platform
Strengthening our Community Groups network

We look forward to sharing more details on these initiatives in the months ahead.

Awards Committee News

Our 2025 POC Awards Committee received many amazing nominations for the Harold Taylor
Award and the Ambassador Award this year.
 
We thank everyone that took the time to nominate a fellow POC Member for an award, as
your recognition of their dedication and hard work meant so much to each of them.
 
We honour and applaud each of our Nominees for their amazing contributions to POC, our
industry, and their communities, and would like to take this opportunity to acknowledge each

https://calendly.com/poc-president/30min?month=2025-04


2025-10-06, 4:06 PM

Page 4 of 32about:srcdoc

of them!
 
Our 2025 Harold Taylor Award Nominees are:

Marie Potter
Dennise Conforti

Stephanie Deakins
Colette Robichaud
Caroline Rochon

Allison Weigensberg

Our 2025 Ambassador Award Nominees are:

Hilda Rodgers
Diane Woodworth
Caroline Rochon

Congratulations to each of our Nominees!
 
Our 2025 Awards Committee is in the process of determining the finalists for each award and
the Award Recipient. The winners will be announced at the POC annual conference held
online on October 23rd, make sure to register to see the winners for each award.
 
Thank you, once again, to everyone who took the time to nominate a peer for the 2025 POC
Awards!
 
The 2025 POC Award Committee,
Stéphanie Galipeau (chair), Marnie Kurylo, Caroline Bertola, Carrie Watt, Dawn Robertson,
Elizabeth Alescio, Cindy Wezenbeek (Board Liaison)

New Service Areas Added to our Directory!

We heard you! Some members asked us to include more cities in the service areas in our
directory, and we listened!
 
We’ve added several new cities for you to list your service areas and there’s room for more.
Don’t see your area listed? Please email website-poc@organizersincanada.com  and we’ll be
happy to add it.

Log in to Update your Service Areas Now

https://organizersincanada.com/new-login/
mailto:website-poc@organizersincanada.com
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Introducing our Newest Corporate Partners

LockedBox is a peer to peer storage sharing platform that allows people to rent out unused
space or parking.

Rebound Centre, a Calgary-based social enterprise that helps keep reusable items out of
the landfill through our thrift store and online resale operation.

Decomomo is a Women-owned, Canadian home organization brand based in Mississauga,
offering a wide range of stylish and functional storage solutions designed for modern living.
As a fast-growing company in the e-commerce and retail space, we’re proud to support the
professional organizing community across Canada through exclusive programs tailored just
for you.

https://lockedbox.ca/
https://lockedbox.ca/
https://reboundcentre.com/
https://reboundcentre.com/
https://www.decomomo.com/
https://www.decomomo.com/
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Join us on October 23, 2025 for a full day of learning, networking, and inspiration. This year’s
theme, The Business of Organizing – Strategies for Success at Every Stage, offers tailored
content for every level of your business.
 

✅

 3 learning tracks

✅

 Dynamic speakers

✅

 Virtual format

"

 Early bird pricing ends August 25!

REGISTER NOW

How to Save

✅

 POC Members: Refer a new member and attend the conference FREE

✅

Grab the early bird rate until August 25th and save big!

Register Now for the ICD Conference

You’re invited to attend the upcoming Institute for Challenging Disorganization (ICD)
Conference, taking place September 18–20, 2025 in Atlanta, Georgia.
 
This conference is a must-attend for professional organizers who want to deepen their
expertise in working with clients facing chronic disorganization and related challenges. You’ll
also get to connect with international colleagues and gain fresh perspectives.

https://site.pheedloop.com/event/EVEXUPNHYZPQR/home
https://www.challengingdisorganization.org/
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Register Now

New Online Exam Platform Launching This Fall

We’re excited to announce that we’re transitioning our Trained Professional Organizer (TPO)
Exam to a new online platform: ClassMarker. This change will allow members to take the
exam on demand, from anywhere, during an assigned exam window. All of our core and
elective courses are also available online and on demand—so you can complete them at your
own pace, when it works best for you.
 
We will pilot this new system this September, with our first exam period running from
September 17–24.

Register for the Fall Exam Now

More details about this new format to follow!

Limited time discount pricing on NAPO Grief-Informed
Organizing On-Demand Advanced Certificate

You are often invited into clients’ lives during deeply emotional times; after a death, a divorce,
or during an illness. These moments require more than just professional skills — they require
empathy, boundaries, and a trauma-informed approach.
 
NAPO is excited to share their newest on-demand Advanced Certificate: Grief-Informed
Organizing: Supporting Clients Through Loss. Featuring discounted pricing just for you.
 
This comprehensive training will equip you with the tools to:

https://www.challengingdisorganization.org/education-and-events/upcoming-events/2025-icd-in-person/
https://organizersincanada.com/event/tpo-exam-sept-2025/
https://www.pathlms.com/napo/courses/107087/sections/117764
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✅

 Recognize the emotional impact of grief on clients
 

✅

 Adapt your approach to meet clients where they are
 

✅

 Maintain ethical, professional boundaries
 

✅

 Create healing-centered spaces
 

✅

 Care for your own well-being during emotionally intense work

Get a sneak peek of the content with NAPO’s introductory webinar: Grief Awareness &
Professional Organizing

Available free for NAPO Affiliate members with code POCGLWeb82025 before September
30, 2025, $20 for Guests.

Check out the full on-demand Advanced Certificate here.

NAPO Affiliates Pricing: $225 with code POCGLCourse82025 purchased before
September 30, 2025

https://www.youtube.com/watch?v=A0UyWZraOz0
https://www.pathlms.com/napo/courses/107260
https://www.pathlms.com/napo/courses/107087/sections/117764
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This Advanced Certificate is led by Angie Freyer, Professional Organizer, OTR/L, Grief
Certified Educator and Toni Sanders, LISW-CP, GC-C.
 
Angie Freyer is an Occupational Therapist turned Professional Organizer with a passion for
creating healing spaces. Angie’s personal experiences with grief led her to develop a
compassionate, grief-informed approach to organizing. In 2024, she became a Grief-Certified
Educator through David Kessler’s grief training program and now specializes in supporting
clients through loss, change, and major life transitions. She is especially passionate about the
connection between our physical spaces and mental health and how our homes can support
us during times of grief.
 
Toni Sanders, LISW-CP, GC-C has been serving her community as a social worker and grief
counselor for nearly 20 years.  Currently she is employed with Regenesis Healthcare (5
years) and provides school-based therapy to middle school students.  She also facilitates
grief support groups and speaks at events educating the masses to the importance of mental
health.
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Leaf Member Spotlight: Laurene Livesey Park

Laurene Livesey Park started her professional organizing business in 1999. She is a
founding member of POC, and has been a POC volunteer ever since. She served on the
national board for seven years, was on various committees, and was chair of the Durham
chapter. She served on ICD’s board of Directors for five years.
 
Laurene holds her CPO-CD®, and Master Trainer in Chronic Disorganization. Her credits
include teaching several of POC’s TPO classes, classes for ICD, presentations to six POC
chapters, ten POC conferences, local networking groups, and national and local TV
appearances. She has attended over 40 conferences for Professional Organizers, and
presented at international conferences: two in Japan, and one in England.
 
In 2003 Laurene was co-recipient, along with Karen Sencich, of POC’s Harold Taylor Award.
She is very proud of the fact that much of her business comes through referrals from other
professional organizers.
 
Laurene loves passing on the joys of being organized to clients and the joys of being a
professional organizer to her colleagues.
 
For the past several years Laurene has spent most of her time as Certification and
Services Director for the Institute for Challenging Disorganization, where she continues to
work with organizers and other professionals as they continue their education to serve their
clients better.
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“In 1998 I made a New Year's resolution to ‘Get organized, darn it!’ Our home was messy, we
missed bill payments, and the only reason my kids got pizza lunch was because I was one of
the volunteers on pizza day and I could slip in their loonies at the last minute.
 
That resolution led to a year of research, practice, and finally the realization that professional
organizing was a legitimate job. Organizing combined my background in education and family
studies with my passion to help other people make their lives easier. I started out very part-
time, working around my children's school schedule, and gradually built up enough of a client
base to move to full time work.
 
I gravitated early to working with clients affected by chronic disorganization, which turned out
to be a great business model with repeat clients.”
 
“POC was the launching point of my organizing journey. I was fortunate as I was starting my
business to connect with the people who would become the founding members of POC, and
as a lifelong volunteer, I volunteered there! It was the beginning of a fulfilling relationship with
people who became my mentors, colleagues and friends.
 
Conferences and chapter meetings kept me moving in the right direction, with tools and
strategies for my business, client work and speaking opportunities on topics I wanted to share
with my organizing colleagues.
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My business thrived with referrals and sub-contractors from POC members and teaching
opportunities in the expanding education program. I am not doing much client work now, but I
still enjoy meeting with organizing colleagues near and far!”

A Special Welcome to our Newest POC Members!
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Veronique Plourde
Crystal Weiers
Hilary Hartwell
Tanya Leavitt
Colin Lumb
Michele Jacot
Jennifer Davis
Jessica Smith
Shannon Rhyno

Feedback & Suggestions
 

Have feedback for us or a suggestion for a future POC Talk?
 

Email Carol at: Cchristina@organizersincanada.com

SOCIAL MEDIA PAGES

POC INTERNATIONAL ASSOCIATION PARTNERS

https://www.facebook.com/professionalorganizerscanada/#
https://www.pinterest.ca/professionalorganizersincanada/
https://www.instagram.com/professionalorganizersincanada/
mailto:cChristina@organizersincanada.com
https://organizersincanada.com/partners/international-association-partners/
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Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, FFPO and IFPOA

POC NATIONAL CORPORATE PARTNERS

POC REGIONAL CORPORATE PARTNERS

https://organizersincanada.com/partners/corporatepartners/
https://organizersincanada.com/partners/corporatepartners/
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Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Corporate
Partners for their ongoing support and partnership.

https://keap.app/broadcasts/email/15494/report
https://organizersincanada.com/partners/corporatepartners/
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Bulletin des OPC - Août 2022

Message du Président

Chers membres des OPC,

https://organizersincanada.com/
https://www.youtube.com/watch?v=F1r6zLZbYRc&t=1s
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J’espère que vous profitez pleinement de ces mois d’été — que ce soit lors d’après-midis
ensoleillés entre amies, de moments tranquilles dans la nature ou simplement en vous
accordant la permission de ralentir. J’espère que vous avez eu l’occasion de vous reposer, de
refaire le plein d’énergie et de trouver de nouvelles sources d’inspiration.
 
Bien qu’il soit merveilleux de savourer ces longues journées chaudes, septembre approche à
grands pas. Avec le changement de saison vient aussi un regain d’énergie — nos horaires se
remplissent, les projets reprennent et de nouvelles occasions s’offrent à nous. Pour l’OPC,
cela signifie que nous nous préparons à l’un de nos événements les plus attendus de l’année
: notre conférence virtuelle 2025 de l’OPC, qui aura lieu le 23 octobre.
 
Je suis absolument ravie de la liste des conférencières et conférenciers que nous avons
confirmés. Chacun et chacune apporte une perspective unique, des stratégies pratiques et
une inspiration qui vous accompagnera bien après la fin de la séance. Cette conférence
offrira quelque chose aux organisatrices, peu importe le niveau de développement de leur
entreprise. Vous y trouverez des séances qui stimuleront votre réflexion, renforceront vos
compétences et raviveront votre passion pour le travail que nous accomplissons.
 
Notre conférence est aussi une formidable occasion de tisser des liens — autant avec des
visages familiers qu’avec des membres que vous n’avez pas encore rencontrés. Même si
nous nous réunirons virtuellement, le sentiment de communauté, de collaboration et
d’encouragement est toujours bien présent, et c’est un moment que j’attends avec impatience
chaque année.
 
Alors que nous profitons de ces dernières belles semaines d’été, je vous encourage à
prendre un moment pour explorer notre programme de conférence mis à jour et réserver
votre place avant la date limite du tarif préférentiel, le 25 août. Cette journée s’annonce
exceptionnelle — riche en apprentissage, en connexion et en inspiration — et j’ai très hâte de
la partager avec vous.
 
Je vous souhaite du soleil, du repos et beaucoup d’enthousiasme pour la saison à venir.
 
Avec gratitude et enthousiasme,
 
Noreen Music
Présidente, Organisateurs professionnels au Canada
Envie de discuter ? Réservez un rendez-vous 1-2-1 dans mon calendrier ici.

https://calendly.com/poc-president/30min?month=2025-04
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Conseil d’administration – Mise à jour de la réunion du T3

Votre conseil d’administration s’est réuni virtuellement le 25 juillet 2025 pour notre réunion du
troisième trimestre. Nous avons passé en revue les mises à jour clés concernant :

Les améliorations continues de notre infrastructure technologique afin de simplifier les
services aux membres
La finalisation des détails pour la conférence virtuelle 2025 de l’OPC
Le lancement de notre nouvelle plateforme d’examen TPO
Le renforcement du réseau de nos groupes communautaires

Nous avons hâte de partager plus de détails sur ces initiatives au cours des prochains mois.

Actualités du Comité des prix

Le comité des Prix des OPC 2025 a eu le plaisir d'examiner les nombreuses candidatures 
exceptionnelles reçues pour le prix Harold-Taylor et le prix Ambassadeur de cette année.
 
Nous remercions toutes celles qui ont pris le temps de proposer la candidature d'une 
membre des OPC, car la reconnaissance de leur dévouement et de leur travail au sein de 
l’organisation compte pour chacune d'elles.
 
Les nominées au prix Harold-Taylor 2025 sont :

Marie Potter
Dennise Conforti

Stephanie Deakins
Colette Robichaud
Caroline Rochon

Allison Weigensberg
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Les nominées au Prix Ambassadeur 2025 sont :

Hilda Rodgers
Diane Woodworth
Caroline Rochon

Félicitations à tous nos candidates !
 
Notre comité des Prix 2025 est dans le processus de déterminer le choix des finalistes et des 
lauréates pour chacune des catégories. Les lauréates seront nommées lors du sommet 
annuel virtuel des OPC du 23 octobre 2025, inscrivez-vous pour connaître les gagnantes !
 
Merci, encore une fois, à toutes celles qui ont pris le temps de proposer la candidature d'une 
collègue pour les Prix des OPC 2025.
 
Le comité des Prix des OPC 2025
Stéphanie Galipeau (présidente), Marnie Kurylo, Caroline Bertola, Carrie Watt, Dawn 
Robertson, Elizabeht Alescio, Cindy Wezenbeek (liaison avec le conseil d'administration).

Nouvelles zones de service ajoutées à notre répertoire !

Nous vous avons entendues ! Certaines membres nous ont demandé d’inclure davantage de 
villes dans les zones de service de notre répertoire, et nous avons écouté !
 
Nous avons ajouté plusieurs nouvelles villes que vous pouvez maintenant indiquer dans vos 
zones de service — et il y a encore de la place pour en ajouter d’autres. Vous ne voyez pas 
votre région dans la liste ? Veuillez envoyer un courriel à website-
poc@organizersincanada.com et nous serons heureuses de l’ajouter.
 
Connectez-vous dès maintenant pour mettre à jour vos zones de service.

Connectez-vous dès maintenant pour mettre à jour vos zones de service

Présentation de nos nouvelles partenaires corporatives

https://organizersincanada.com/new-login/
mailto:website-poc@organizersincanada.com
https://lockedbox.ca/
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LockedBox est une plateforme d’échange d’espaces de stockage entre particuliers qui
permet aux gens de louer un espace inutilisé ou une place de stationnement.

Rebound Centre est une entreprise sociale située à Calgary qui contribue à détourner les
articles réutilisables des sites d’enfouissement grâce à sa boutique de seconde main et à ses
activités de revente en ligne.

Decomomo est une marque canadienne d’organisation domiciliaire, détenue par des
femmes et basée à Mississauga, qui offre un vaste choix de solutions de rangement à la fois
élégantes et fonctionnelles, conçues pour la vie moderne. Entreprise en forte croissance
dans les secteurs du commerce électronique et du commerce de détail, nous sommes fières
de soutenir la communauté des organisatrices professionnelles partout au Canada grâce à
des programmes exclusifs conçus spécialement pour vous.

https://lockedbox.ca/
https://reboundcentre.com/
https://reboundcentre.com/
https://www.decomomo.com/
https://www.decomomo.com/
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Joignez-vous à nous le 23 octobre 2025 pour une journée complète d’apprentissage, de
réseautage et d’inspiration. Le thème de cette année, L’art d’organiser – Stratégies de
réussite à chaque étape, propose un contenu adapté à chaque niveau de développement de
votre entreprise.

✅

 3 volets d’apprentissage

✅

 Conférencières et conférenciers dynamiques

✅

 Format virtuel

"

 Le tarif préférentiel se termine le 25 août !

Inscrivez-vous dès maintenant

Comment économiser

✅

 Membres de l’OPC : Référez une nouvelle membre et assistez à la conférence
GRATUITEMENT

✅

Profitez du tarif préférentiel jusqu’au 25 août et économisez gros !

Inscrivez-vous dès maintenant à la conférence de l’ICD

Vous êtes invitée à participer à la prochaine conférence de l’Institute for Challenging
Disorganization (ICD), qui aura lieu du 18 au 20 septembre 2025 à Atlanta, en Géorgie.
 
Cette conférence est incontournable pour les organisatrices professionnelles qui souhaitent
approfondir leur expertise auprès de clients vivant avec une désorganisation chronique et des
défis connexes. Vous aurez également l’occasion de rencontrer des collègues de

https://site.pheedloop.com/event/EVEXUPNHYZPQR/home
https://www.challengingdisorganization.org/
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l’international et d’acquérir de nouvelles perspectives.

Inscrivez-vous dès maintenant

Nouvelle plateforme d’examen en ligne dès cet automne

Nous sommes heureuses d’annoncer que nous passons notre examen d’Organisatrice
professionnelle formée (OPF) à une nouvelle plateforme en ligne : ClassMarker. Ce
changement permettra aux membres de passer l’examen sur demande, de n’importe où,
pendant une période d’examen déterminée. Tous nos cours de base et nos cours optionnels
sont également disponibles en ligne, sur demande — vous pouvez donc les suivre à votre
rythme, au moment qui vous convient le mieux.
 
Nous mettrons à l’essai ce nouveau système en septembre, avec une première période
d’examen qui se tiendra du 17 au 24 septembre.

Inscrivez-vous dès maintenant à l’examen d’automne

Plus de détails sur ce nouveau format suivront !

Offre à durée limitée – Prix réduit sur le certificat avancé en
ligne de NAPO « Organisation tenant compte du deuil »

Vous êtes souvent invitée à entrer dans la vie de vos clients à des moments profondément 
émotionnels : après un décès, un divorce ou pendant une maladie. Ces moments exigent 
plus que des compétences professionnelles — ils nécessitent de l’empathie, des limites 
claires et une approche tenant compte des traumatismes.
 

https://www.challengingdisorganization.org/education-and-events/upcoming-events/2025-icd-in-person/
https://organizersincanada.com/event/tpo-exam-sept-2025/
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NAPO est heureuse de vous présenter son tout nouveau certificat avancé en ligne : 
Organisation tenant compte du deuil : soutenir les clients dans leur vécu de perte, offert à prix 
réduit spécialement pour vous.
 
Cette formation complète vous donnera les outils pour :

✅

 Reconnaître l’impact émotionnel du deuil sur vos clients

✅

 Adapter votre approche pour répondre aux besoins là où se trouvent vos clients

✅

 Maintenir des limites éthiques et professionnelles

✅

 Créer des espaces axés sur la guérison

✅

 Prendre soin de votre propre bien-être lors d’un travail émotionnellement intense

Obtenez un aperçu du contenu grâce au webinaire d’introduction de NAPO : Sensibilisation
au deuil et organisation professionnelle.

 
Disponible gratuitement pour les membres affiliées de NAPO avec le code
POCGLWeb82025 avant le 30 septembre 2025, ou 20 $ pour les invitées.

 

#

 Consultez le certificat avancé complet en ligne ici.
 

Prix pour affiliées NAPO : 225 $ avec le code POCGLCourse82025 pour un achat avant le
30 septembre 2025.

https://www.pathlms.com/napo/courses/107087/sections/117764
https://www.youtube.com/watch?v=A0UyWZraOz0
https://www.pathlms.com/napo/courses/107260
https://www.pathlms.com/napo/courses/107087/sections/117764
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Ce certificat avancé est animé par Angie Freyer, organisatrice professionnelle, OTR/L,
éducatrice certifiée en deuil, et Toni Sanders, LISW-CP, GC-C.
 
Angie Freyer est une ergothérapeute devenue organisatrice professionnelle, passionnée par
la création d’espaces qui favorisent la guérison. Ses expériences personnelles liées au deuil
l’ont amenée à développer une approche compatissante et adaptée au vécu de deuil dans le
domaine de l’organisation. En 2024, elle est devenue éducatrice certifiée en deuil grâce au
programme de formation de David Kessler et se spécialise maintenant dans le soutien aux
clients à travers la perte, le changement et les grandes transitions de vie. Elle s’intéresse
particulièrement au lien entre nos espaces physiques et notre santé mentale, ainsi qu’à la
façon dont nos maisons peuvent nous soutenir en période de deuil.
 
Toni Sanders, LISW-CP, GC-C, œuvre au service de sa communauté comme travailleuse
sociale et conseillère en deuil depuis près de 20 ans.
Elle travaille actuellement pour Regenesis Healthcare (depuis 5 ans) et offre des services de
thérapie en milieu scolaire auprès d’élèves du niveau intermédiaire. Elle anime également
des groupes de soutien pour personnes endeuillées et prend la parole lors d’événements afin
de sensibiliser le grand public à l’importance de la santé mentale.
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Membre à l’honneur : Laurene Livesey Park

Laurene Livesey Park a lancé son entreprise d’organisation professionnelle en 1999. Elle
est membre fondatrice de l’OPC et y est bénévole depuis ses débuts. Elle a siégé au
conseil d’administration national pendant sept ans, participé à divers comités et présidé le
chapitre de Durham. Elle a également siégé pendant cinq ans au conseil d’administration
de l’ICD.
 
Laurene détient les titres CPO-CD® et Maître formatrice en désorganisation chronique.
Son expérience comprend l’enseignement de plusieurs cours de l’OPC dans le cadre du
programme OPF, des cours pour l’ICD, des présentations à six chapitres de l’OPC, à dix
conférences de l’OPC, à des groupes de réseautage locaux, ainsi que des apparitions à la
télévision nationale et locale. Elle a assisté à plus de 40 conférences pour organisateurs
professionnels et a présenté lors de conférences internationales : deux au Japon et une en
Angleterre.
 
En 2003, Laurene a reçu conjointement, avec Karen Sencich, le Prix Harold Taylor de
l’OPC. Elle est très fière que la majeure partie de ses affaires provienne de références
d’autres organisatrices professionnelles.
 
Laurene aime transmettre à ses clientes la joie d’être organisée et à ses collègues la joie
d’exercer le métier d’organisatrice professionnelle.
 
Depuis plusieurs années, Laurene consacre la majeure partie de son temps à son rôle de
directrice de la certification et des services à l’Institute for Challenging Disorganization, où
elle continue de travailler avec des organisatrices et d’autres professionnelles qui poursuivent
leur formation afin de mieux servir leurs clients.
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« En 1998, j’ai pris la résolution du Nouvel An de “m’organiser, bon sang !” Notre maison était
en désordre, nous manquions des paiements de factures, et la seule raison pour laquelle
mes enfants recevaient le dîner pizza était que j’étais l’une des bénévoles lors de la journée
pizza, ce qui me permettait de glisser leurs dollars à la dernière minute.
 
Cette résolution a mené à une année de recherche, de pratique et, finalement, à la réalisation
que l’organisation professionnelle était un métier légitime. L’organisation combinait ma
formation en éducation et en études familiales avec ma passion d’aider les autres à se
simplifier la vie. J’ai commencé à temps très partiel, en fonction de l’horaire scolaire de mes
enfants, et j’ai graduellement développé une clientèle suffisante pour passer au travail à
temps plein.
 
Je me suis rapidement dirigée vers le travail auprès de clientes touchées par la
désorganisation chronique, ce qui s’est avéré être un excellent modèle d’affaires avec des
clientes régulières. »

« L’OPC a été le point de départ de mon parcours en organisation. J’ai eu la chance, en
démarrant mon entreprise, de me connecter avec les personnes qui allaient devenir les
membres fondatrices de l’OPC et, étant bénévole de longue date, j’y ai offert mes services !
Ce fut le début d’une relation enrichissante avec des personnes qui sont devenues mes
mentores, mes collègues et mes amies.
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Les conférences et les rencontres de chapitre m’ont permis de rester sur la bonne voie, en
m’apportant des outils et des stratégies pour mon entreprise, mon travail auprès des clients
et des occasions de prendre la parole sur des sujets que je souhaitais partager avec mes
collègues en organisation.
 
Mon entreprise a prospéré grâce aux références et aux sous-contrats provenant des
membres de l’OPC, ainsi qu’aux occasions d’enseignement dans le cadre du programme de
formation en pleine expansion. Je ne fais plus beaucoup de travail direct auprès des clientes
maintenant, mais j’apprécie toujours de rencontrer des collègues organisatrices, d’ici et
d’ailleurs ! »
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Un accueil tout spécial à nos nouvelles membres de l’OPC !

Veronique Plourde
Crystal Weiers
Hilary Hartwell
Tanya Leavitt
Colin Lumb



2025-10-06, 4:07 PM

Page 29 of 32about:srcdoc

Michele Jacot
Jennifer Davis
Jessica Smith
Shannon Rhyno

Commentaires et suggestions

Vous avez des commentaires à nous faire ou une suggestion pour un futur POC Talk ?
 

Envoyez un courriel à Carol à l'adresse suivante Cchristina@organizersincanada.com

PAGES DE MÉDIAS SOCIAUX

PARTENAIRES DE L'ASSOCIATION
INTERNATIONALE DU OPC

Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM, APDO et IFPOA

https://www.facebook.com/professionalorganizerscanada/#
https://www.pinterest.ca/professionalorganizersincanada/
https://www.instagram.com/professionalorganizersincanada/
mailto:Cchristina@organizersincanada.com
https://organizersincanada.com/partners/international-association-partners/
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Partenaires corporatifs nationaux

Partenaires corporatifs régionaux

https://organizersincanada.com/partners/corporatepartners/
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Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous les entreprises
partenaires pour leur soutien et leur partenariat continus.

(Traduit par ChatGPT)

Professional Organizers in Canada
20 Stancroft Drive
Richmond Hill, ON, L4C4N1

Professional Organizers in Canada (POC) is

the national association that represents

professional organizers across the country.
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Contact Us
We provide a supportive environment for our

members to share ideas, network and

exchange referrals.
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